
Protokoll nr 1, räkenskapsåret 2025-2026
Styrelsemöte i Kalkuddens Samfällighetsförening och Kalkuddens 
tomtägarförening
 
 
Mötesdatum: Torsdag  24 april 2025
Plats: digitalt
Närvarande: Mats Sjögren, Sven Leander, Helena Gårdsäter, Cecilia Fidler, 
Mathias Winberg, 
Förhinder: Karolina Vrethem, Richard Mangs, Jonas Fläckerud
 
1. Styrelsemötets öppnande
KSFs ordförande Mats Sjögren öppnar styrelsemötet och hälsar de närvarande 
välkomna.
 
2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.
 
3. Genomgång av protokoll för föregående styrelsemöte
Protokoll från föregående möte 31 mars godkänns. 
 
4.  Ekonomi
Fortsatt god likvididet. Förvaltaren Contrado och kassören Sven L arbetar med 
räkenskaperna inför årsmötet i juni. Då ska även budget för renovering av 
Smedjan och Piren vid Brygghuset redovisas. 
 
5. Mark och fastigheter
Fönstret på utsidan på Brygghusets gavel mot sjön ska skrapas och målas. Mats S 
kollar vem som kan utföra arbetet.
Kylskåpet i Smedjan ska flyttas och bytas ut mot den mindre kylen som står i 
Brygghuset.
Strängnäs kommun svarar på frågan om att spruta gift på invasiva parkslide som 
bland annat växer vid på framsidan av Smedjan, att det inte är en beprövad 
metod. Parkslide bör istället grävas upp. 
Mats S ska fråga platschefen om hur VA kan dras från baksidan av Smedjan.
 
6. Bryggor, badplatser och stränder
Bommarna, till båtramperna vid Fågelbadet och Tegelbadet, kommer sättas på 
plats före sommaren med hjälp av Roger Sjöö.
Sand är beställt till Tegelbadet, men vi väntar med sand till Fågelbadet tills VA-
arbetet är över på Fasanvägen. Rör och bultar på bryggorna ska kollas och 
Mathias W ska även be Roger Sjöö om hjälp med att få badflottarna i sjön.



Det finns fortfarande lediga båtplatser vid våra bryggor.
 
 
7. Vatten och avlopp
Enligt Sorex kommer man att följa tidsplanen. Efter sommaren står grävning på 
Granit- , Gnejs- och Bergsvägen på tur. Mats S ska skicka avtalet till platschefen 
för ny etablering av byggbodar  m.m på Gnejsvägens vändplats och vid 
Ängsvägen.
Tillfälliga vägen mellan Skvattramsvägen och Bergsvägen måste vara öppen, 
anser styrelsen. Mats S kollar med Sevab som får fatta beslut i frågan.
 
8. Inkomna skrivelser och mejl
På frågan om en Bajamaja till Tegelbadet är svaret att  den är beställd och 
kommer i  midsommarveckan.
En annan fråga handlar om föreningen kan ordna ett utegym i ravinen. Styrelsen 
ställer sig positiv till  idén men tycker att VA projektet måste vara klart innan 
föreningen kan planera för ravinens framtid.
Övriga inkomna mejl har besvarats under den gångna månaden av respektive 
ansvarig i styrelsen.
 
9. Årsmötet lördagen 7 juni
Styrelsen arbetar med budget, förvaltningsberättelsen och andra praktiska ting 
inför stämman. Handlingarna ska (enligt stadgarna två veckor före stämman) 
precis som förra året mejlas till de medlemmar som har meddelat mejladress. 
Övriga skickas med post till gatuadressen. 
 
10. Städdagen 
Lördag 26 april städar föreningen i området och Mats S grillar korv efteråt 
utanför Brygghuset.
 
12. Övriga frågor
Skräphögen är fortfarande kvar vid den tillfälliga vägen mellan Skvattramsvägen 
och Bergsvägen. Mathias W tar en bild och lägger ut på Facebook och frågar vem 
den tillhör. 
 
 
13. Nästa styrelsemöte
Torsdagen 22 maj.


